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 برًاهج الجيل الجديد هي علواء العلوم الاجتواعيت في الوٌطقت العربيت
 

 توديد هوعد التقدين
 

يظرمثم تزَايح انشيانح طهثاخ يٍ  .ثاَيحنذٔرذّ ان "الجيل الجديد هي علواء العلوم الاجتواعيت"ثزَايح ن توديد هوعد التقدينذى 

حرٗ يٍ خارج يياديٍ )ٔانًاخيظريز الإخاسج /اخ في اندايعاخ انًشاركح في يزحهح انثكانٕريٕص/انًُرظثئٍانطانثاخ انطلاب 

 (.ٔالإَظاَياخ يٍ يياديٍ انعهٕو الاخرًاعيح)ٔانذكرٕراِ ( انعهٕو الاخرًاعيح
 

اخ في يدًٕعح َشاطاخ شايهح ٔيركايهح ذضىّ الأتحاز ٔانرذرية ٔالإرشاد ٔانرشثيك /ٌٕانًمثٕن ٔانشييلاخ طيُخزط انشيلاء

ذٓذف ْذِ انُشاطاخ يدرًعحً إنٗ احرضاٌ خيم خذيذ يٍ عهًاء . ٔالاَفراذ عهٗ أيٕر خذيذج عهٗ يذٖ عاييٍ يٍ يذج الانرحاق

الاخرًاعي ٔذطٕيز انًمارتاخ انُمذيح  أخم انرغييزتئخزاء أتحاز يٍ  اخ/ٔانًهرشييٍ اخ/انعهٕو الاخرًاعيح انمادرئٍعانًاخ 

انُشاطاخ تانرعأٌ يع كمّ طرماو . ذداِ انًظائم الاخرًاعيح ٔذذريظٓا ٔتُاء يؤطظاخ خذيذج ٔتُٗ ذحريح لإَراج انًعزفح

 .اندايعاخ انًشاركح انزئيظيح في انًُطمح

تالإخًال يًكٍ نهطلاب ٔانطانثاخ انرمذيى يٍ . خايعاخ شزيكح رئيظيح ٤دٔل عزتيح يع  ٤نهثزَايح في  ثاَيحذُطهك انذٔرج ان

 .يشاركح حخايع  ٦١

 :الجاهعاث الشريكت الرئيسيت للدورة الأولى

 اندايعح انهثُاَيح الأييزكيح : لبٌاى

 خايعح تيزسيد : فلسطيي

 خايعح صفالض: توًس

 اندايعح الأيزيكيح تانماْزج :هصر

 :ٔانطانثاخ يٍ اندايعاخ انشزيكح انزئيظيح يًكٍ نهطلاب ٔانطانثاخ يٍ اندايعاخ الآذيح انرمذيىتالإضافح إنٗ انطلاب 

 اندايعح انهثُاَيح، اندايعح الأييزكيح في تيزٔخ، خايعح انمذيض يٕطف، خايعح انثهًُذ :لبٌاى

 ، خايعح تيد نحى(أتٕ ديض) خايعح انُداذ انٕطُيح، خايعح انمذص :فلسطيي

 الإطكُذريحخايعح انماْزج، خايعح : هصر

 انًُار، خايعح يُٕتح، خايعح ذَٕض-خايعح ذَٕض :توًس

 

 ٦٢٦٢ هارس /أذار  ٦٢انطهثاخ نرمذيى انًٕعذ الأخيز 

  
 .إضغظ ُْاعٍ انثزَايح ٔكيفيح انطهة ٔانحصٕل عهٗ انطهة  نهًشيذ يٍ انًعهٕياخ

 newgen@theacss.org: يزاطهرُا عهٗ انثزيذ الإنكرزَٔي ٌّ /كًا يًكُكى
 

http://www.theacss.org/pages/NEW-GENERATION-FELLOWSHIP
mailto:newgen@theacss.org
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New Generation of Social Scientists in the Arab Region 

Deadline Extended 
 

  
 
The “New Generation of Social Scientists in the Arab Region” extended its deadline for its 
second cycle applications. Students who are passionate about the social sciences and who are 
studying at the BA, MA or PhD levels at the partner universities in the Arab region are encouraged 
to apply for the fellowship.  
 
BA and MA students will be eligible even if they are in disciplines and fields outside of the social 
sciences. 
  
The NewGen fellows will be immersed into a 2-year journey of activities comprising research, 

training, mentorship, networking and exposure. Together, these activities seek to incubate a new 

generation of social scientists capable of, and committed to, conducting research for social change, 

developing and teaching critical approaches to social issues and building new institutions and 

infrastructures for knowledge production. All program activities will be implemented in partnership 

with the program’s main partner universities in the region.  

For the second program cycle, the program has been launched in 4 countries with 4 main partner 

universities. In total, students can apply from 16 universities. 

The main partner universities for the second cycle of the program are: 

Lebanon: Lebanese American University  

Palestine: Birzeit University  

Tunisia: Sfax University 

Egypt: American University in Cairo 

In addition to students from the main partner universities, students from the following universities 

can apply: 

Lebanon: Lebanese University, American University of Beirut, University of Balamand, Saint 
Joseph University 

Palestine: Al Najah National University, Al Quds University (Abu Dis), Bethlehem University 

Tunisia: Tunis-Al Manar University, Manouba University, Tunis University 

Egypt: Cairo University, Alexandria University 
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The deadline for submission is March 26, 2021. 
  
Click here for more information regarding the program, submission guidelines, and application. 
You can also email us at: newgen@theacss.org 

http://www.theacss.org/pages/NEW-GENERATION-FELLOWSHIP
mailto:newgen@theacss.org
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 بروامج الجيل الجديد مه علماء العلوم الاجتماعية في المىطقة العربية

 الجلسات التعريفية إعلان 

 

 

انطهثاخ ذقدٌى فرر  َٕعّ فرٌد يٍانثرَايح ان ،"في المىطقة العربية الجيل الجديد مه علماء العلوم الاجتماعية"ترَايح  ٌطر  

انًُرطثٍٍ/اخ فً اندايعاخ انًشاركح فً ٔانطانثاخ انطلاب ٌطرقثم ترَايح انسيانح طهثاخ يٍ  .٦٢٦٢ مارس /آذار ٦٢ حتى

 زرى يٍ خارج يٍادٌٍ انعهٕو الاخرًاعٍح( ٔاندكرٕراِ )يٍ يٍادٌٍ انعهٕو الاخرًاعٍحٔانًاخٍطرٍر ) يرزهح انثكانٕرٌٕش/الإخازج

 يٍ اندايعاخ اَذٍح: (ٔالاَطاٍَاخ

 

 اندايعح انهثُاٍَح، اندايعح الأيٍركٍح فً تٍرٔخ، خايعح انقدٌص ٌٕضف، خايعح انثهًُد، اندايعح انهثُاٍَح الأيٍركٍح: لبىان

  كٍح تانقاْرج، خايعح الإضكُدرٌح، خايعح انقاْرجٍراندايعح الأي مصر:

 ، خايعح تٍد نسى)أتٕ دٌص(خايعح انقدش  ،خايعح انُداذ انٕطٍُح: فلسطيه

 انًُار، خايعح يُٕتح، خايعح ذَٕص-، خايعح ذَٕصخايعح صفاقص تووس:

 

عثر الإَررَد نرقدٌى يعهٕياخ أكثر زٕل ترَايح زيانح اندٍم انددٌد الجلسات التعريفية يٍ  ضهطهح ضٍقٕو انثرَايح تإخراء

 ٔكٍفٍح انرقدو تطهة. 

 

 :الإضافية مواعيد الجلسات

 

 ترٕقٍد تٍرٔخ( اظٓر   ٨٠:٢٢-٨٨:٢٢) ٠٢٠٨ يارش/أذار ٨١ :ثامىةالجلسة ال

 نهسضٕر هىاضدم/ي 

 

 تٍرٔخ(ترٕقٍد  تعد انظٓر ٥:٢٢-٤:٢٢) ٠٢٠٨ يارش/أذار ٠٠: تاسعةالجلسة ال

 نهسضٕر هىاضدم/ي 

 

  

 .إضغظ ُْاعٍ انثرَايح ٔكٍفٍح انطهة ٔانسصٕل عهى انطهة  نهًسٌد يٍ انًعهٕياخ

  ٌ  newgen@theacss.orgيراضهرُا عهى انثرٌد الإنكررًَٔ:  كًا ًٌكُكى/

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZ0scOCrqDopHNWWBZeospRpQj7fQjO8dW4C
https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZYodeivqD4uG9Ttsy5P4H9kCYIiRVdS5QDu
http://www.theacss.org/pages/NEW-GENERATION-FELLOWSHIP
mailto:newgen@theacss.org
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New Generation of Social Scientists in the Arab Region 

Virtual Information Session Announcement 

  
 

A one of a kind fellowship program, “New Generation of Social Scientists in the Arab 

Region” is glad to announce accepting applications until 26 March, 2021. We are pleased to 

invite submissions from students who are passionate about the social sciences and who are 

studying at the BA, MA or PhD levels at the partner universities in the Arab region. BA and MA 

students will be eligible even if they are in disciplines and fields outside of the social sciences. 

Students from the below universities can apply: 

 

Lebanon: Lebanese American University, American University of Beirut, Lebanese University, 

Saint Joseph University, University of Balamand 

Egypt: American University in Cairo, Alexandria University, Cairo University 

Palestine: Al Najah National University, Al Quds University (Abu Dis), Bethlehem University 

Tunisia: Sfax University, Tunis-Al Manar University, Manouba University, Tunis University 

 

The NewGen Fellowship program will hold a series of virtual information session webinars to 

introduce interested students to the fellowship program and the application process.  

 

 

Additional Information Session Dates and Time: 

 

Session 8: March 18, 2021 (11:00 – 12:00 PM Beirut Time) 

Register here to attend 

 

Session 9: March 22, 2021 (4:00 – 5:00 PM Beirut Time) 

Register here to attend 

 

 

Click here for more information regarding the program, submission guidelines, and application. 

You can also email us at: newgen@theacss.org 

 

https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZ0scOCrqDopHNWWBZeospRpQj7fQjO8dW4C
https://us02web.zoom.us/meeting/register/tZYodeivqD4uG9Ttsy5P4H9kCYIiRVdS5QDu
http://www.theacss.org/pages/NEW-GENERATION-FELLOWSHIP
mailto:newgen@theacss.org

